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Številka:  900-9/2018 

Datum:  28. 10. 2020 

 

SKRAJŠAN ZAPIS 

13. redne seje Odbora za proračun in finance, 

ki je bila v sredo, 21. 10. 2020, ob 17.00 

v sejni sobi Občine Jesenice, Cesta železarjev 6, Jesenice 

 

PRISOTNI ČLANI ODBORA:  
Boris GRILC, Maja RAZINGAR, Igor ARH, dr. Adis MEDIĆ, mag. Božena RONNER, Edina DŽAMASTAGIĆ 
in Urška HABJAN  
 
OSTALI PRISOTNI:  
dr. Gregor HUDRIČ – direktor občinske uprave, Marko MARKELJ – direktor Komunalne direkcije, mag. 
Vera DJURIĆ DROZDEK – vodja Oddelka za gospodarstvo, mag. Valentina GORIŠEK – vodja Oddelka za 
okolje in prostor, Petra DEČMAN – vodja Oddelka za družbene dejavnosti in splošne zadeve, 
Valentina ŠUMI – vodja Oddelka za finance, plan in analize in Mojca LEVSTIK – Kabinet župana 
 
Predsednik Odbora je predlagal, da se na dnevni red uvrsti dodatna točka z naslovom: Predlog Načrta 
ravnanja z nepremičnim premoženjem - 3. dopolnitev Načrta pridobivanja nepremičnega premoženja 
v last Občine Jesenice za leto 2020. 
 
Razprave ni bilo, zato je predsednik Odbora predlagal 
 
SKLEP: 
Na dnevni red 13. redne seje Odbora za proračun in finance se pod zap. št. 10 uvrsti dodatna točka 
z naslovom: Predlog Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem - 3. dopolnitev Načrta 
pridobivanja nepremičnega premoženja v last Občine Jesenice za leto 2020. Ostale točke dnevnega 
reda se ustrezno preštevilčijo. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 

          ZA – 7 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
Drugih predlogov za spremembo dnevnega reda ni bilo, zato je predsednik Odbora v sprejem 
predlagal  
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DNEVNI RED: 
1. Potrditev besedila skrajšanega zapisa s poročilom o sprejetih sklepih na 12. redni seji Odbora za 

proračun in finance, ki je bila 22. 9. 2020 
2. Predlog Sklepa o določitvi vrednosti točke po Odloku o občinskih taksah v Občini Jesenice 
3. Predlog Sklepa o povprečni gradbeni ceni kvadratnega metra koristne stanovanjske površine v 

občini Jesenice za leto 2021 
4. Predlog za dokapitalizacijo družbe BSC, poslovno podporni center, d.o.o. Kranj 
5. Predlog Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem – Načrt pridobivanja nepremičnega 

premoženja v last Občine Jesenice za leto 2021 
6. Predlog Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem – Načrt razpolaganja z nepremičnim 

premoženjem v lasti Občine Jesenice za leto 2021 
7. Predlog Proračuna občine Jesenice za leto 2021 – PRVA OBRAVNAVA 
8. Predlog za subvencijo omrežnine v ceni gospodarskih javnih služb odvajanja odpadne vode in 

oskrbe s pitno vodo za leto 2020 
9. Predlog za spremembo projekta v Načrtu razvojnih programov za obdobje 2020 - 2023 
10. Predlog Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem - 3. dopolnitev Načrta pridobivanja 

nepremičnega premoženja v last Občine Jesenice za leto 2020 
11. Popravek 190. sklepa Občinskega sveta Občine Jesenice – sprememba cene omrežnine za oskrbo 

s pitno vodo 
12. Vprašanja in pobude 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 

          ZA – 7 
 
Dnevni red je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  11::  

PPOOTTRRDDIITTEEVV  BBEESSEEDDIILLAA  SSKKRRAAJJŠŠAANNEEGGAA  ZZAAPPIISSAA  SS  PPOORROOČČIILLOOMM  OO  SSPPRREEJJEETTIIHH  SSKKLLEEPPIIHH  NNAA  1122..  RREEDDNNII  SSEEJJII  

OODDBBOORRAA  ZZAA  PPRROORRAAČČUUNN  IINN  FFIINNAANNCCEE,,  KKII  JJEE  BBIILLAA  2222..  99..  22002200  

 
Razprave in pripomb ni bilo, zato je predsednik Odbora v sprejem predlagal 
 
SKLEP: 
Potrdi se skrajšan zapis 12. redne seje Odbora za proračun in finance, ki je bila 22. 9. 2020. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 

          ZA – 7 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  22::  

PPRREEDDLLOOGG  SSKKLLEEPPAA  OO  DDOOLLOOČČIITTVVII  VVRREEDDNNOOSSTTII  TTOOČČKKEE  PPOO  OODDLLOOKKUU  OO  OOBBČČIINNSSKKIIHH  TTAAKKSSAAHH  VV  OOBBČČIINNII  

JJEESSEENNIICCEE  

 
Uvodno obrazložitev je podal Marko Markelj. 
 
Razprave ni bilo, zato je predsednik Odbora predlagal v sprejem 
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SKLEP: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu Občine Jesenice, da sprejme predlog 
Sklepa o določitvi vrednosti točke po Odloku o občinskih taksah v Občini Jesenice (Ur. list RS, št. 
55/07, 83/2009, 108/12, in 2/13-popr.), v višini 0,0618 EUR. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 

          ZA – 7 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  33::  

PPRREEDDLLOOGG  SSKKLLEEPPAA  OO  PPOOVVPPRREEČČNNII  GGRRAADDBBEENNII  CCEENNII  KKVVAADDRRAATTNNEEGGAA  MMEETTRRAA  KKOORRIISSTTNNEE  SSTTAANNOOVVAANNJJSSKKEE  

PPOOVVRRŠŠIINNEE  VV  OOBBČČIINNII  JJEESSEENNIICCEE  ZZAA  LLEETTOO  22002211  

 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Valentina Gorišek. 
 
Razprave ni bilo, zato je predsednik Odbora predlagal v sprejem 
 
SKLEP: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu Občine Jesenice, da sprejme predlog 
Sklepa o povprečni gradbeni ceni kvadratnega metra koristne stanovanjske površine v občini 
Jesenice za leto 2021, ki znaša 924,40 EUR.  
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 

          ZA – 7 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  44::  

PPRREEDDLLOOGG  ZZAA  DDOOKKAAPPIITTAALLIIZZAACCIIJJOO  DDRRUUŽŽBBEE  BBSSCC,,  PPOOSSLLOOVVNNOO  PPOODDPPOORRNNII  CCEENNTTEERR,,  DD..OO..OO..  KKRRAANNJJ  

 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Vera Djurić Drozdek. 
 
V razpravi so sodelovali: 
 
Igor Arh: 
Če Javni sklad RS sedaj izstopa iz družbe BSC, ga zanima kaj to pomeni z vidika njegove vloge, ki jo 
ima na področju regionalnega razvoja ter ali ta izstop lahko vpliva na slabši položaj družbe BSC pri 
kandidiranju za sredstva iz državnega proračuna. 
 
Mag. Vera Djurić Drozdek: 
Javni sklad je bil zastopnik države, kajti ko se je ustanavljala razvojna agencija, so bili pogoji taki, da je 
tudi država morala imeti svojega predstavnika v družbeništvu, da se je lahko izkazoval javni interes. 
Javni sklad RS pri samih vsebinah regionalnega razvoja niti ne sodeluje, ampak je samo tihi partner, ki 
ima svoje delež, ne ukvarja pa se z vsebino poslovanja. Zaradi izstopa Javnega sklada RS položaj 
družbe BSC ne bo nič drugačen. 
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Mag. Božena Ronner: 
Zanima jo, kaj ima Občina Jesenice od regionalne agencije BSC. 
 
Mag. Vera Djurić Drozdek: 
V skladu z Zakonom o skladnem regionalnem razvoju je Občina Jesenice družbenica v BSC-ju, ki 
predstavlja regionalno agencijo pri pridobivanju tistih sredstev, na katere Občina ne more direktno 
vplivati. Vsi projekti, ki so se nanašali na urejanje Poslovne cone, na urejanje Fiproma, na čezmejno 
sodelovanje, ipd. so bili taki, da Občina na njih ni mogla neposredno kandidirati, ampak samo preko 
regionalne razvojne agencije. 
 
Po razpravi je predsednik Odbora predlagal v sprejem 
 
SKLEP: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu Občine Jesenice, da sprejme ugotovitev, 
da je povečanje družbeniškega deleža Občine Jesenice v osnovnem kapitalu družbe BSC, poslovno 
podporni center d.o.o., Kranj, v javnem interesu. 
Na podlagi predhodno zagotovljenih proračunskih sredstev se izvede povečanje družbeniškega 
deleža Občine Jesenice v družbi BSC, podporni center d.o.o., Kranj, z deležem v višini 2.000,00 €. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 

          ZA – 6 
     PROTI - 0 

 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  55::  

PPRREEDDLLOOGG  NNAAČČRRTTAA  RRAAVVNNAANNJJAA  ZZ  NNEEPPRREEMMIIČČNNIIMM  PPRREEMMOOŽŽEENNJJEEMM  ––  NNAAČČRRTT  PPRRIIDDOOBBIIVVAANNJJAA  

NNEEPPRREEMMIIČČNNEEGGAA  PPRREEMMOOŽŽEENNJJAA  VV  LLAASSTT  OOBBČČIINNEE  JJEESSEENNIICCEE  ZZAA  LLEETTOO  22002211  

 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Valentina Gorišek. 
 
V razpravi sta sodelovala: 
 
Mag. Božena Ronner: 
Zanima jo, katero zemljišče in za kakšen namen se kupuje sredi gozda. 
 
Marko Markelj: 
Gre za zemljišče v Planini pod Golico, na katerem je zgrajeno vodno zajetje.  
 
Po razpravi je predsednik Odbora predlagal v sprejem 
 
SKLEP: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu Občine Jesenice, da sprejme predlog 
Načrta pridobivanja nepremičnega premoženja v last Občine Jesenice za leto 2021, ki predstavlja 
sestavni del Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem za leto 2021. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 

          ZA – 7 
 
Sklep je bil sprejet. 
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TTOOČČKKAA  66::  

PPRREEDDLLOOGG  NNAAČČRRTTAA  RRAAVVNNAANNJJAA  ZZ  NNEEPPRREEMMIIČČNNIIMM  PPRREEMMOOŽŽEENNJJEEMM  ––  NNAAČČRRTT  RRAAZZPPOOLLAAGGAANNJJAA  ZZ  

NNEEPPRREEMMIIČČNNIIMM  PPRREEMMOOŽŽEENNJJEEMM  VV  LLAASSTTII  OOBBČČIINNEE  JJEESSEENNIICCEE  ZZAA  LLEETTOO  22002211  

 
Uvodno obrazložitev sta podali mag. Valentina Gorišek in mag. Vera Djurić Drozdek. 
 
V razpravi so sodelovali: 
 
Edina Džamastagić: 
Zanima jo, kakšne stroške ima Občina Jesenice iz naslova lastništva objekta, v katerem ima svoje 
prostore RAGOR, ter kam bi se v primeru prodaje tega objekta preselil RAGOR. 
 
Mag. Vera Djurić Drozdek: 
Občina Jesenice s samo stavbo nima nobenih stroškov, saj RAGOR v svojem imenu in za svoj račun 
skrbi za prostore, ki jih ima v upravljanju.  
V kolikor bi novi lastnik te prostore še oddajal, bi RAGOR lahko ostal na sedanji lokaciji, v nasprotnem 
primeru pa bo potrebno za RAGOR poiskati novo lokacijo. Se bo pa strošek uporabe prostorov v obeh 
primerih vsekakor povečal. 
 
Boris Grilc: 
Zanima ga, kateri so ključni razlogi za prodajo te zgradbe. Občina Jesenice je lastnica 156 m2 
poslovnih prostorov in ne vidi razloga, da bi se ta delež prodajal. BSC naj proda svoj delež, Občina 
Jesenice pa naj svoje poslovne prostore obdrži, ker ni nekega ključnega razloga, da bi jih prodala. 
 
Mag. Vera Djurić Drozdek: 
BSC, kot večinski lastnik, za to zgradbo nima nobenih poslovnih interesov. Zanje to predstavlja 
predvsem stroške, zato se želijo znebiti poslovno nepotrebnega premoženja. 
 
Igor Arh: 
Predlaga, da se ta prodaja izvzame iz Načrta razpolaganja za leto 2021. Za RAGOR v tem trenutku ni 
zagotovljenih drugih prostorov, niti v predlogu proračuna ni zagotovljenih sredstev za selitev, zato 
meni, da dokler ne bodo zagotovljena sredstva za selitev RAGOR-ja, naj se ti prostori ne prodajo.  
Če se bo RAGOR preselil na drugo lokacijo, bodo njihove storitve postale dražje, kar pomeni, da bo 
potrebno zagotoviti več sredstev za programe, ali pa bodo programi okrnjeni, če se bodo sredstva 
ohranjala v enakem obsegu.  
Lahko se predlaga družbi BSC, da preostali del zgradbe odstopi oz. podari Občini Jesenice, glede na 
to, da so tudi sami na enak način prišli do lastništva te zgradbe. 
 
Dr. Gregor Hudrič: 
RAGOR je ustanovljen s strani več občin. Občina Jesenice prostore RAGOR-ju daje brezplačno in pri 
tem ostale občine nič ne participirajo. Če Občina Jesenice svoj del zgradbe proda, od te prodaje dobi 
sredstva. Ko se najame za RAGOR nov prostor, za katerega je vsem v interesu, da ostane na 
Jesenicah, se stroški za ta prostor porazdelijo med vse občine.  
 
Boris Grilc: 
Če je prostor v lasti Občine Jesenice, bi se morali z ostalimi občinami dogovoriti, kako bodo prispevale 
svoj delež k pokrivanju stroškov. Ne vidi pa smisla, da se prostori Občine prodajo. 
 
Igor Arh: 
S prodajo prostorov se lahko postavi RAGOR v zelo neugoden položaj, glede na to, da pogoji za 
njegovo selitev še niso ustvarjeni. Predlaga, da se s prodajo počaka, dokler ne bodo zagotovljeni vsi 
pogoji za selitev RAGOR-ja. 
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Mag. Božena Ronner: 
Občina Jesenice je sama kriva, če ostalim občinam soustanoviteljicam RAGOR-ja ni zaračunavala 
stroškov. Če so bili prostori RAGOR-ju dani v upravljanje, potem je bila njihova dolžnost, da ostalim 
občinam zaračuna delež najemnine in ostalih obratovalnih stroškov.  
Se pa strinja, da je prodaja prostorov preuranjena, saj je potrebno najprej narediti načrt, kam bi se 
RAGOR lahko preselil. Zelo velika škoda bi bila, če bi se RAGOR preselil iz Jesenic.  
 
Po razpravi je predsednik Odbora predlagal v sprejem 
 
SKLEP: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu Občine Jesenice, da se predlagani sklep 
umakne in se nadomesti s sklepom: 
»Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu Občine Jesenice, da sprejme Načrt 
razpolaganja z nepremičnim premoženjem v lasti Občine Jesenice za leto 2021, ki predstavlja 
sestavni del Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem za leto 2021 in je sestavljen iz dveh 
dokumentov: 
- Načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem – zemljišča v lasti Občine Jesenice, za leto 

2021, 
- Načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem – zemljišča s stavbami in ostalimi objekti v 

lasti Občine Jesenice, za leto 2021.« 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 

          ZA – 7 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  77::  

PPRREEDDLLOOGG  PPRROORRAAČČUUNNAA  OOBBČČIINNEE  JJEESSEENNIICCEE  ZZAA  LLEETTOO  22002211  ––  PPRRVVAA  OOBBRRAAVVNNAAVVAA  

 
Uvodno obrazložitev je podala Valentina Šumi. 
 
V razpravi so sodelovali: 
 
Edina Džamastagić: 
Predlaga, da se v proračunu zagotovijo sredstva za cepljenje proti okužbam s HPV za dečke. Ena 
generacija je to cepljenje že uspešno zaključila, odziv je bil zelo pozitiven, ravno tako pa tudi 
sodelovanje med Občino in Zdravstvenim domom. Iz poročila NIJZ za leto 2019 o zdravju v občini 
izhaja, da je bila občina Jesenice kot ena redkih občin pohvaljena, da je odzivnost pri cepljenju že pri 
deklicah nad 70 %. Tudi sami so dali predlog na Ministrstvo za zdravje, da v letni program cepljenja 
uvrsti tudi brezplačno cepljenje proti okužbam s HPV za dečke. Ne gre za neke visoke zneske, gre pa 
za dober namen, zato je prav, da se s tem nadaljuje. 
S projektom obnove kopališča Ukova se je že začelo, saj je Občina odkupila stavbo zraven bazenskega 
kompleksa, Zavod za šport pa je že vložil tudi okoli 30.000 EUR za vzdrževanje. V lanskem letu so se 
sredstva med prvo in drugo obravnavo proračuna precej znižala, saj je bilo rečeno, da se bo del 
stroškov pokrival v letu 2021. Pripravili naj bi se študija o izvedljivosti projekta in projektna 
dokumentacija, zato se planirana sredstva potrebuje. EU perspektiva za leto 2023 naj bi predvidevala 
tudi sredstva za sofinanciranje projektov višje vrednosti, zato naj se s tem projektom nadaljuje. 
 
Mag. Božena Ronner: 
Nazaj v proračun naj se vključijo sredstva za občinske nagrade, saj ni pošteno, da se je za leto 2021 
zbiranje predlogov za priznanja črtalo iz proračuna. Ne glede na to, da v letošnjem letu zaradi 
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epidemije nagrade niso bile podeljene, meni, da se v ožjem krogu nagrajencem za letošnjem leto 
lahko izročijo nagrade v Kabinetu župana. Za leto 2021 pa naj se razpis izvede kot običajno. Veliko 
ljudi dela prostovoljno, zato je prav, da se jih spomni vsaj z občinskimi nagradami. 
 
Boris Grilc: 
Pohvalil bi pripravo proračuna, predvsem pa skrajšanega povzetka, ki je veliko bolj pregleden in lažji 
za razumevanje.  
Ponovno se prenaša sredstva v naslednji proračun, zato ga zanimajo glavni razlogi za ta prenos in 
katere so nerealizirane investicije, zaradi katerih je prišlo do tega prenosa sredstev. 
 
Valentina Šumi: 
V kratki obrazložitvi so navedeni štirje projekti, ki prispevajo največji delež k ostanku sredstev na 
računu, in sicer v skupni višini okoli 2,5 milijona evrov. Ostali projekti pa so navedeni na strani 19, kjer 
je navedena tudi razlika med realizacijo in sprejetim planom. 
 
Petra Dečman: 
Pri obnovi Ruardove graščine ne gre za nerealizacijo investicije, temveč za zamik terminskega plana. 
Še vedno namreč potekajo raziskave objekta in pa usklajevanje z Zavodom za varstvo kulturne 
dediščine za vse podrobnosti na objektu. Vse rušitve na objektu se namreč izvajajo zelo natančno in 
počasi, da se ne bi uničilo kakšnega dela. Zunanji izgled objekta je iz 18. stoletja, sama graščina pa 
datira v 16. stoletje, zato je potrebno upoštevati konservatorski načrt, da se ta obdobja ne mešajo 
preveč. 
Prejšnji teden so bili predani projekti strojnih inštalacij, medtem, ko je projekt elektro inštalacij v 
zaključni fazi usklajevanja. Fasada bo do zaključnega dela narejena že v letošnjem letu, zaključni sloj 
pa potem v prihodnjem letu spomladi.  
Sedaj sledi vgradnja oken, za katere je bilo usklajevanje zelo zahtevno, saj pomembno prispevajo k 
izgledu Ruardove graščine. Usklajevanja glede oken so potekala skoraj dve leti. 
Izvajalec se zaveda pomembnosti in odgovornosti tega objekta, zato ves čas aktivno sodeluje pri vseh 
rešitvah in usklajevanjih.  
 
Boris Grilc: 
Že v lanskem letu je potekala razprava glede višine sredstev za pomoč malemu gospodarstvu, sedaj 
pa se v teh težkih časih ta sredstva spet znižujejo na 50.000 EUR. Meni, da bi bilo prav, da se ta 
sredstva zagotovijo v enakem obsegu kot v letošnjem letu.  
Zanima ga, ali ta sredstva niso bila porabljena oz. kje je razlog, da se sredstva za prihodnje leto 
znižujejo. 
 
Mag. Vera Djurić Drozdek: 
Razpis je bil objavljen tako kot vsako leto, potem pa je bila v času spomladanske epidemije sprejeta 
odločitev, da se razpis prilagodi, tako da je bil razpisan samo en ukrep. Sredstva na razpisu so bila v 
celoti porabljena. 
 
Boris Grilc 
Predlaga, da se v proračunu za leto 2021 za pomoči de minimis za malo gospodarstvo zagotovi 95.000 
EUR. 
Za čistilno napravo se že od leta 2017 namenjajo sredstva za napravo za dehidracijo blata ter za 
grobe grablje. Zanima ga, kaj je bilo narejeno s temi sredstvi, glede na to, da se v proračunu za leto 
2021 ponovno namenjajo sredstva za te investicije. Vedno namreč dobijo samo neke podatke, za 
katere lahko reče, da so laži. Potrebno bi bilo dati več pojasnil, kaj se bo izvajalo na čistilni napravi. 
Zanima ga, zakaj se v letošnjem letu niso izvedle aktivnosti za izvedbo participativnega proračuna, saj 
so druge občine kasneje začele s temi postopki, pa so uspele speljati te aktivnosti in uvrstiti projekte 
v proračun za prihodnje leto. 
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Dr. Gregor Hudrič: 
Participativni proračun so med sosednjimi občinami izvajali v Žirovnici, vendar na bistveno drugačen 
način, kot je bil načrtovan na Jesenicah. Postopke v zvezi s participativnim proračunom so začeli tudi 
v Radovljici, kjer je vse postopke in njihovo izvedbo pripravil zunanji izvajalec. Glede na informacije, 
pa imajo v Radovljici sedaj kar nekaj težav, zato bi bilo dobro pogledati tudi rezultate izvedbe tega 
participativnega proračuna. 
Razlogi, zakaj se na Jesenicah ni začelo s postopki, so bili že pojasnjeni. Če se namreč aktivnosti za 
izvedbo participativnega proračuna želi izvesti na način, kot je treba, potem med epidemijo korona 
virusa to enostavno ni bilo izvedljivo. Poleg tega pa so bila pri sprejemanju proračuna za leto 2020 z 
amandmajem odvzeta tudi sredstva, ki so bila namenjena sodelovanju nevladnih organizacij, ki imajo 
velike izkušnje na tem področju. 
Model participativnega proračuna je pripravljen, in v kolikor bo situacija dopuščala, se bo v letu 2021 
tudi izvedel. Če se namreč participacije občanov ne vzbudi na pravi način, bo tudi izvedba zelo 
težavna. Namen je, da se v letu 2021 izvede posvetovalni del participativnega proračuna, v letu 2022 
in 2023 pa se pristopi k izvedbi izglasovanih projektov. 
 
Dr. Adis Medić: 
Že nekaj časa je na Jesenicah težava zaradi prisotnosti E coli bakterije v pitni vodi. Težave so tudi s 
kalnostjo vode, zato ga zanima, koliko sredstev je v proračunu predvideno za naslednje leto za 
reševanje teh težav.  
 
Marko Markelj: 
V proračunu za leto 2021 se odpira nov NRP, na katerem se za obnovo vodovodnega omrežja Peričnik 
namenja 100.000 EUR. V letošnjem letu so se izvedle raziskave vodnega vira, sedaj pa se izvajajo še 
dodatne raziskave, ki bodo podlaga za načrtovanje ukrepov za preprečevanje onesnaženja zajetja 
Peričnik. Ni še znanih podatkov, kaj bo potrebno narediti in koliko sredstev bo potrebno za to 
nameniti, se pa v proračunu sedaj zagotavlja 100.000 EUR. 
Ustrezno pitno vodo se lahko zagotavlja z vodarno, ki so si jo v lanskem letu tudi ogledali v Velenju. 
Njihova vodarna je stala več kot 3 milijone evrov, zgrajena pa je bila za štiri občine in z evropskimi 
sredstvi sofinanciranja. 
Ni pa v vodovodnem sistemu Peričnik problematična bakterija E coli, ampak so problematične 
koliforne bakterije. 
 
Dr. Adis Medić: 
Boji se, da v naslednjem letu ne bo narejenega nič. Za dezinfekcijo vode se sedaj uporablja natrijev 
hipoklorit, ki je dovoljen, če je v mejnih količinah. Dolgoročno pa taka dezinfekcija sigurno pusti neke 
posledice, zato je potrebno razmišljati o dezinfekciji z UV svetlobo, tako kot to izvajajo v Kranjski Gori. 
 
Marko Markelj: 
UV dezinfekcija ne zagotavlja neoporečne pitne vode, zato tudi inšpektor v primeru motnosti pitne 
vode zahteva kloriranje.  
 
Dr. Adis Medić: 
Moti ga, ker se ne ve, koliko časa se bodo ljudje še zastrupljali s sedanjim načinom dezinfekcije. Vsaj 
deset let bo še trajalo tako stanje, in to zanj ni sprejemljivo. Podpira vse predstavljene projekte, 
vendar pa je varnost pitne vode tista, katero je treba zagotoviti, saj ljudje to vodo vsakodnevno 
pijejo. 
 
Mag. Valentina Gorišek: 
Na seji Občinskega sveta bo prisotna tudi gospa Alenka Markun, ki bo kot strokovna sodelavka s 
področja okolja lahko podala bolj natančna pojasnila.  
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Igor Arh: 
Zopet je v pripravi zakon o finančni razbremenitvi občin. Zanima ga, ali so znani vplivi tega zakona na 
občinski proračun.  
V proračunu za leto 2021 ni vključenih sredstev za projekt Anima Sana. Predlaga, da se ta projekt 
ponovno vključi v proračun in sicer v enakem obsegu kot v lanskem letu. V teh kritičnih časih je 
namreč taka pomoč občanom zelo dobrodošla. Po njegovih informacijah Zdravstveni dom tega 
programa še ne izvaja, ker nima zadosti ustreznega strokovnega kadra. 
 
Valentina Šumi: 
Aktivnosti v zvezi s pripravo tega zakona so nekoliko zastale, čeprav se je konec leta delovna skupina 
še enkrat sestala. Po takratnem predlogu, bi na občinski proračun to imelo vpliv višini okoli 300.000 – 
500.000 EUR, odvisno seveda od končne rešitve, ki bo opredeljena v zakonu.  
 
Predsednik Odbora je predlagal v sprejem predloge iz razprave 
 
SKLEP 1: 
V Proračunu občine Jesenice za leto 2021 se za pomoč de minimis za malo gospodarstvo dodeli 
sredstva v višini 95.000 EUR. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 

          ZA – 6 
     PROTI - 0 

 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
SKLEP 2: 
V Proračunu občine Jesenice za leto 2021 se dodeli sredstva za cepljenje dečkov proti okužbi s HPV. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 

          ZA – 6 
     PROTI - 0 

 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
SKLEP 3: 
V Proračunu občine Jesenice za leto 2021 se zagotovi sredstva za nadaljnjo obnovo bazena Ukova. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 

          ZA – 5 
     PROTI - 0 

 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
SKLEP 4: 
V Proračunu občine Jesenice za leto 2021 se dodeli sredstva za nadaljevanje projekta Anima Sana v 
enakem obsegu kot v preteklem letu. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 

          ZA – 7 
 
Sklep je bil sprejet. 
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SKLEP 5: 
V Proračunu občine Jesenice za leto 2021 se nameni sredstva za občinske nagrade v letu 2021. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 

          ZA – 7 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
Drugih predlogov ni bilo, zato je predsednik Odbora predlagal v sprejem 
 
SKLEP: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu občine Jesenice, da sprejme predlog 
Proračuna občine Jesenice za leto 2021 v prvi obravnavi, s predlogi iz razprave: 

- za pomoč de minimis za malo gospodarstvo se dodeli sredstva v višini 95.000 EUR, 
- dodeli se sredstva za cepljenje dečkov proti okužbi s HPV, 
- zagotovi se sredstva za nadaljnjo obnovo bazena Ukova, 
- dodeli se sredstva za nadaljevanje projekta Anima Sana v enakem obsegu kot v preteklem 

letu, 
- v proračunu se nameni sredstva za občinske nagrade v letu 2021. 

 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 

          ZA – 7 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
in 
 
POBUDO: 
Odbor za proračun in finance predlaga, da se o vseh aktivnostih v zvezi z NRP OB041-20-0004 – 
Obnova vodovodnega omrežja Peričnik obvešča Občinski svet Občine Jesenice. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 

          ZA – 7 
 
Pobuda je bil sprejeta. 
 
 

TTOOČČKKAA  88::  

PPRREEDDLLOOGG  ZZAA  SSUUBBVVEENNCCIIJJOO  OOMMRREEŽŽNNIINNEE  VV  CCEENNII  GGOOSSPPOODDAARRSSKKIIHH  JJAAVVNNIIHH  SSLLUUŽŽBB  OODDVVAAJJAANNJJAA  

OODDPPAADDNNEE  VVOODDEE  IINN  OOSSKKRRBBEE  SS  PPIITTNNOO  VVOODDOO  ZZAA  LLEETTOO  22002200  

 
Uvodno obrazložitev je podal Marko Markelj.  
 
V razpravi sta sodelovala: 
 
Igor Arh: 
Zanima ga, ali je predviden znesek subvencije izračunan za 12 mesecev, ali za obdobje od 1. 3. 2020 
dalje. 
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Marko Markelj: 
Znesek subvencije je izračunan za celo leto, saj se tudi najemnina podjetju JEKO zaračunava za celo 
leto, ne glede na to, da so bile nove cene uveljavljene od 1. 3. 2020 dalje. 
 
Igor Arh: 
Subvencijo bo potrebno podjetju JEKO plačati od 1. 3. 2020 dalje, zato naj se predlagana sklepa 
ustrezno popravita. 
 
Po razpravi je predsednik Odbora predlagal v sprejem 
 
SKLEP 1: 
Odbor za proračun in finance predlaga, da se oba predlagana sklepa umakneta in se nadomestita z 
novimi predlogi sklepov. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 

          ZA – 7 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
SKLEP 2: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu Občine Jesenice, da potrdi subvencijo 
omrežnine pri odvajanju odpadnih voda za uporabnike, ki so gospodinjstva ali izvajalci 
nepridobitne dejavnosti v višini 0,2937 EUR/mesec za obračunski faktor 1 za leto 2020, od 1. 3. 
2020 dalje. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 

          ZA – 7 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
in 
 
SKLEP 3: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu Občine Jesenice, da potrdi subvencijo 
omrežnine pri oskrbi s pitno vodo za uporabnike, ki so gospodinjstva ali izvajalci nepridobitne 
dejavnosti v višini 0,2881 EUR/mesec za obračunski faktor 1 za leto 2020, od 1. 3. 2020 dalje. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 

          ZA – 7 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  99::  

PPRREEDDLLOOGG  ZZAA  SSPPRREEMMEEMMBBOO  PPRROOJJEEKKTTAA  VV  NNAAČČRRTTUU  RRAAZZVVOOJJNNIIHH  PPRROOGGRRAAMMOOVV  ZZAA  OOBBDDOOBBJJEE  22002200  ––  

22002233  

 
Uvodno obrazložitev je podal Marko Markelj. 
 
Razprave ni bilo, zato je predsednik Odbora predlagal v sprejem 
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SKLEP 1: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu Občine Jesenice, da se v Načrtu razvojnih 
programov za obdobje 2020 – 2023 spremeni projekt Odvajanje in čiščenje odpadne vode v porečju 
zgornje Save – Občina Jesenice, šifra NRP OB041-18-0004, tako da se vrednost, struktura in časovna 
dinamika porabe sredstev in virov financiranja projekta uskladijo z vlogo za neposredno potrditev 
operacije oz. investicijsko dokumentacijo. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 

          ZA – 7 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
in 
 
SKLEP 2: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu Občine Jesenice, da se v Načrtu razvojnih 
programov za obdobje 2020 – 2023 ukine projekt Poslovna cona Jesenice - Kurilnica, šifra NRP: 
OB041-19-0002, sredstva pa se v celoti prenesejo na projekt Poslovna cona Jesenice, širitev: 
rekonstrukcija prometne infrastrukture, šifra NRP: OB041-17-0010. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 

          ZA – 7 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  1100::  

PPRREEDDLLOOGG  NNAAČČRRTTAA  RRAAVVNNAANNJJAA  ZZ  NNEEPPRREEMMIIČČNNIIMM  PPRREEMMOOŽŽEENNJJEEMM  --  33..  DDOOPPOOLLNNIITTEEVV  NNAAČČRRTTAA  

PPRRIIDDOOBBIIVVAANNJJAA  NNEEPPRREEMMIIČČNNEEGGAA  PPRREEMMOOŽŽEENNJJAA  VV  LLAASSTT  OOBBČČIINNEE  JJEESSEENNIICCEE  ZZAA  LLEETTOO  22002200  

 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Valentina Gorišek. 
 
V razpravi so sodelovali: 
 
Edina Džamastagić. 
Že na Kolegiju Občinskega sveta je postavila vprašanje, zakaj mora Občina sofinancirati ta projekt, ki 
je državni, cesta pa bo v večjem delu služila za potrebe Acronija. 
 
Marko Markelj: 
Acroni je izrazil željo, da izvede podvoz, da bodo lahko tovornjaki, ki sedaj do obrata predelave 
debele pločevine vozijo skozi Koroško Belo, potem vozili po regionalni cesti. Že dalj časa so potekale 
aktivnosti, da se ta investicija izvede ob rekonstrukciji železniške proge, ki pa se bo sedaj obnavljala 
samo na odsekih Lesce – Podnart in Podnart – Kranj. Kljub temu sedaj potekajo dogovori, da bi 
država sofinancirala rekonstrukcijo podvoza v sklopu projekta obnove železniške proge od Podnarta 
do Lesc. Mora pa se ob tem izkazovati javni interes, kar pomeni, da mora sodelovati tudi lokalna 
skupnost. Nosilec projekta povezovalne ceste bo zato Občina Jesenice, ki bo sofinancirala tudi 
prestavitev vodovoda. Po izgradnji te ceste bo le-ta odmerjena in prenesena v last Občine Jesenice, 
da se bo lahko kategorizirala. 
 
Dr. Gregor Hudrič: 
En del sredstev bo zagotovila država za ureditev železniškega nadvoza in za priključek na regionalno 
cesto, en del sredstev pa zagotovita Občina Jesenice in Acroni. Zagotavlja pa Občina Jesenice v 
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celotnem projektu razmeroma majhen delež sredstev za prestavitev vodovoda ter za ureditev 
pločnika in javne razsvetljave. 
 
Po razpravi je predsednik Odbora predlagal v sprejem 
 
SKLEP: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu Občine Jesenice, da sprejme 3. 
dopolnitev Načrta pridobivanja nepremičnega premoženja v last Občine Jesenice za leto 2020, ki 
predstavlja sestavni del Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem za leto 2020. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 

          ZA – 7 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  1111::  

PPOOPPRRAAVVEEKK  119900..  SSKKLLEEPPAA  OOBBČČIINNSSKKEEGGAA  SSVVEETTAA  OOBBČČIINNEE  JJEESSEENNIICCEE  ––  SSPPRREEMMEEMMBBAA  CCEENNEE  OOMMRREEŽŽNNIINNEE  ZZAA  

OOSSKKRRBBOO  SS  PPIITTNNOO  VVOODDOO  

 
Uvodno obrazložitev je podal dr. Gregor Hudrič. 
 
Razprave ni bilo, zato je predsednik Odbora predlagal v sprejem 
 
SKLEP: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu Občine Jesenice, da sprejme popravek 
190. sklepa, sprejetega na 10. redni seji Občinskega sveta Občine Jesenice dne 6. 2. 2020, in sicer v 
točki c) oskrba s pitno vodo, tako da se ta pravilno glasi: 
 
c) oskrba s pitno vodo 
 

  cena 

1. Vodarina 0,4657 €/m3. 

2. Omrežnina oskrbe s pitno vodo  

 Premer vodomera cena (€/mes.) 

 DN ≤20 3,0226 

 20 ˂ DN ˂ 40 9,0678 

 40 ≤ DN ˂ 50 30,2260 

 50 ≤ DN ˂ 65 45,3390 

 65 ≤ DN ˂ 80 90,6780 

 80 ≤ DN ˂ 100 151,1300 

 100 ≤ DN ˂ 150 302,2600 

V cenah ni vračunan davek na dodano vrednost. 

 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 

          ZA – 7 
 
Sklep je bil sprejet. 
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TTOOČČKKAA  1122::  

VVPPRRAAŠŠAANNJJAA  IINN  PPOOBBUUDDEE  

 
12.1 Mag. Božena Ronner: 
V gradivu je odgovor na 240. vprašanje glede postavitve nadstreška na avtobusni postaji na Tomšičevi 
ulici, ki stoji nasproti velikega naselja. V odgovoru je navedeno, da Občina tega nadstreška ne bo 
postavila. Glede na frekvenco prevozov na tem območju, je čakanje na avtobus neugodno v vseh 
vremenskih pogojih, zato bi bilo prav, da se v proračunu zagotovijo sredstva za postavitev nadstreška 
na avtobusni postaji na Tomšičevi ulici. 
 
Marko Markelj: 
Pobuda za postavitev tega nadstreška je bila že dana, vendar v proračunu za leto 2020 ni bilo 
zagotovljenih nobenih sredstev za investicijsko vzdrževanje avtobusnih postaj. V predlogu proračuna 
za leto 2021 so načrtovana sredstva za eno avtobusno postajo, ki bodo verjetno namenjena za 
popravilo avtobusne Podkočno, ki se je podrla. 
 
Boris Grilc: 
Zanima ga, ali je možno na to lokacijo postaviti kakšno staro postajo, ki je bila sedaj odstranjena, ko 
so se po mestu postavljale nove. 
 
Marko Markelj: 
Na Jesenicah je 95 avtobusnih postaj, od katerih jih ima samo 29 postavljeno nadstrešnico. 
Pri večini avtobusnih postaj, ki so se sedaj obnavljale, je konstrukcija ostala ista, tako da te postaje 
sploh niso bile podrte. Edino avtobusna postaja pri Petrolu se je prestavila na Potoke. 
 
Edina Džamastagić: 
Zanima jo, čez koliko časa se lahko prestavi nadstrešek, ki je postavljen na obračališču. 
 
Marko Markelj: 
Nadstrešek se lahko prestavi pet let po zaključku investicije, ki je bila sofinancirana. Sicer pa 
prestavitev avtobusne postaje na novo lokacijo ni bistveno cenejša od postavitve nove. 
 
 
Drugih vprašanj in pobud ni bilo, zato je predsednik Odbora se jo zaključil ob 19.15 uri. 
 
 
Pripravila: 

Mojca Levstik 

 

Boris Grilc 
PREDSEDNIK ODBORA ZA  
PRORAČUN IN FINANCE 

 
 


